

Title (en)  
FIREARM SAFETY LOCK.

Title (de)  
SICHERUNGSSPERRVORRICHTUNG FÜR FEUERWAFFEN.

Title (fr)  
DISPOSITIF D'OBTURATION D'UN FUSIL.

Publication  
**EP 0183762 A1 19860611 (EN)**

Application  
**EP 85902606 A 19850605**

Priority  

- GB 8415818 A 19840621
- GB 8430954 A 19841207

Abstract (en)  
[origin: WO8600396A1] A device for disabling a gun comprising a generally cylindrical member (10) having an external diameter approximately the same as the internal bore (35) of a barrel (11) of the gun into which the device is inserted, means (10, 15; 15', 15") to expand the member (10) over at least a part of its length into tight frictional engagement with the internal wall (35) of the barrel (11), to prevent withdrawal of the device.

Abstract (fr)  
Dispositif d'obturation d'un fusil comportant un élément généralement cylindrique (10) ayant un diamètre extérieur approximativement égal au trou intérieur (35) du canon (11) du fusil dans lequel est inséré le dispositif, ainsi que des mécanismes (10, 15; 15'; 15") pour dilater l'élément (10) sur au moins une partie de sa longueur et provoquer un étroit engagement de friction avec la paroi intérieure (35) du canon (11) afin d'empêcher le retrait du dispositif.

IPC 1-7  
**F41C 17/00**

IPC 8 full level  
**F41A 17/44** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**F41A 17/44** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 8600396A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8600396 A1 19860116**; EP 0183762 A1 19860611

DOCDB simple family (application)  
**GB 8500238 W 19850605**; EP 85902606 A 19850605